

**ADMINISTRATIVE NOTICES - AVIS ADMINISTRATIFS**

Number 5

February 3, 1986

Numéro 5

3 février 1986

ADMINISTRATIVE INFORMATIONPre-Posting Workshops

The Posting Services Centre (ADTB) is offering Pre-Posting Workshops starting February 25 for Foreign Service employees and their families preparing for an assignment abroad. These workshops are intended to facilitate their adaptation to the environment and circumstances of life and work at a new place of duty abroad. The Calendar and descriptions of the workshops can be found in the Annex to this Notice.

Foreign Service employees or dependants interested in attending these sessions should register as soon as possible by calling Joanne Poulin (ADTB) at 992-2224. Priority will be given to employees and families assigned this year. If you require further information, please contact Lynne Dubeau (ADTB) at 995-9547.

Employees and dependants being cross-posted this year who anticipate being in the National Capital Region when a workshop of interest to them is being offered, are invited to register by telegram addressed to ADTB/Poulin.

Personal Computer Users' Group

With the increase in the number of personal computers (PCs) which has recently taken place in the Department, and the parallel increase in the number of people who have become familiar with or are becoming

RENSEIGNEMENTS ADMINISTRATIFSAteliers de préparation à l'affectation

Le Centre des services à l'affectation (ADTB) offrira dès le 25 février des ateliers de préparation à l'affectation pour les employés du service extérieur et leurs familles qui se préparent à une affectation à l'étranger. Ces ateliers ont pour but de faciliter leur adaptation aux nouvelles conditions de vie et de travail. Le calendrier et la description des ateliers sont annexés au présent Avis.

Tout employé du service extérieur ou personne à charge intéressée à participer à ces ateliers devrait s'inscrire dès que possible auprès de Joanne Poulin (ADTB) au 992-2224. La priorité sera accordée à ceux qui sont affectés cette année. Pour de plus amples renseignements, communiquer avec Lynne Dubeau (ADTB) au 995-9547.

Les employés et personnes à charge mutés latéralement cette année et qui prévoient être dans la Région de la Capitale nationale lors de la présentation d'un atelier qui les intéresse, sont invités à s'inscrire en adressant un télégramme à ADTB/Poulin.

Groupe des utilisateurs de micro-ordinateurs

En raison de l'accroissement du nombre d'ordinateurs personnels au Ministère, et vu l'augmentation parallèle du nombre de personnes qui savent utiliser des micro-ordinateurs ou qui s'intéressent à leurs applications, il a été décidé